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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Möte 2022-08-22 

Närvarande: 

Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 

Storstockholm 

Marianne Hühne von Seth, Funktionsrätt Stockholm/FUB 

 

Frånvarande: 

Carin Lemberg, DHR 

Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF 

 

I tjänsten:  

Anna Hamlin, Socialtjänstavdelningen 

Lena Slotte, Äldreomsorgsavdelningen 

Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen 

 

Tidpunkt: 

Tisdagen den 22 augusti 2022 

Kl. 14.00- 16.00 

15.00-16.00 Beata Terzis, samordnare inom äldreomsorgsavdelningen, 

sakkunnig i kognition 

 

Plats: Skypemöte 

 

 

 

 

Berit Magaard                         Eva Söderbärj 

                            

 

                                                                                                                     

Justerare                                         Justerare 
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§1. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§2. Val av ordförande  
Rådet utser Berit Magaard till ordförande för rådets augustimöte. 

 

§3. Val av justerare  
Rådet utser Berit Magaard och Eva Söderbärj till justerare. 

                                                                                              

§4. Föregående protokoll  
 

Angående det egna rådets protokoll:  

Rådet påtalar att Henrik Sundqvist inte var med under hela junimötet. 

 

Rådet undrar hur det ser ut med uppföljning av privata gruppbostäder, om de använder sig av det 

pedagogiska ramverket. Förvaltningen informerar om att det pedagogiska ramverket är något som 

staden arbetar med. De privata företagen arbetar med andra metoder.  

 

Rådet påtalar att det finns stora brister med stadens brukarundersökning för grupp-och service 

bostäder och dagliga verksamheter. Rådet vill påtala att det inte går att använda resultatet utifrån 

att det är för få svarande bland annat.  

 

Rådet tipsar om att FUB har en egen styrelse ”Inre Ringen”, som består av personer med 

funktionsnedsättning, dessa skulle kunna vara med och utforma enkätfrågor. Vidare tipsar rådet 

om att göra intervjuer med anhöriga och godemän om man vill veta hur brukarna har det.  

 

Rådet påminner förvaltningen om att de önskar ta del av funktionshinderinspektörernas årsrapport 

för 2021. Madelen skickar denna tillsammans med nästa utskick.  

 

Rådet undrar kring FUB:s kryssningar, varför får brukare på gruppbostäder i egen regi på 

Kungsholmen inte åka på dessa tillsammans med personal? Andra förvaltningar i Stockholms stad 

åker med sina brukare. Förvaltningen ska vidare undersöka saken och återkommer till rådet så 

snart som möjligt.  
 

Angående stadsdelsnämndens protokoll: 

Rådet har inget att tillägga.  

 

Angående pensionärsrådets protokoll:  

Rådet har inget att tillägga.  

 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar 
Mötena ska vara tillgängliga för alla. Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt 

för rådets alla medlemmar att delta på lika villkor. Rådet föreslår att mötena sker via Zoom eller 

genom någon annan tillgänglig plattform.  

 

Berit påtalar att hon inte fått nämndens handlingar förrän idag.  
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§6. Balanslistan 
Rådet har inget att tillägga.  

 

§7. Svar på frågor från föregående möte 

Inga kvarstående frågor från föregående möte.  
 

§8. Information från stadsdelsförvaltningen     
 

Det har varit en förhållandevis lugn sommar inom omsorgen för personer med 

funktionsnedsättning. Det har varit några fall av covid bland medarbetare som bidragit till att det 

varit svårigheter med bemanning, detta har dock löst sig. Den fjärde tjänsten som biträdande 

enhetschef på enheten för stöd och service i hemmet kommer att förhandlas i samverkan med 

facket inom kort.  

 

Nyhetsbrev till anhöriga och gode män för personer som bor på förvaltningens grupp-och 

servicebostäder har skickats i början av sommaren. Planen är att nyhetsbreven ska skickas fyra 

gånger per år.  

 

Madelen redogör kort för vad som kommer att skrivas i tertialrapport 2 under verksamhetsområdet 

funktionsnedsättning.  

 

Inom äldreomsorgen har det varit förhållandevis lugnt under sommaren. Ett boende har drabbats 

av covid-19 bland äldre och personal. Resultatet från brukarundersökningen inom äldreomsorgen 

har kommit. Resultaten har varit lite blandade, varje verksamhet har nu i uppdrag att skapa 

åtgärder utifrån resultaten. Äldreomsorgen har tagit fram en intern- och extern 

kommunikationsplan. En del av detta är Facebook-sidan ”Senior på Kungsholmen” som har blivit 

mycket populär.  

 

Äldreomsorgen har anställt en hälsopedagog till Baltzar som kommer att finnas fram till årsskiftet.  

Rådet påtalar att det vore mycket bra om en hälsopedagog kunde finnas inom omsorgen för 

personer med funktionsnedsättning också.  

 

§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 25 augusti 2022 

 
 

MEDBORGARFÖRSLAG  

 

Medborgarförslag om dansbanor  

KUNG 2022/178 14  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Medborgarförslag om boulebanor på Lilla Essingen  

KUNG 2022/189 

Rådet har inget att tillägga.  
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ALLMÄNNA ÄRENDEN 

 

Månadsrapport 2022 

KUNG 2022/91  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Fyllnadsval till nämndens funktionshindersråd  

KUNG 2022/322 

Rådet har inget att tillägga.  

 

REMISSER 

 

Planärende på samråd - Diamanten 11  

KUNG 2022/271 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Riktlinjer för utplacering av enklare hinder på gång och cykelvägar  

KUNG 2022/231 

Rådet påtalar vilken av att dessa hinder inte får minska framkomligheten för personer med 

funktionsnedsättningar.  

 

Stadsövergripande trädmål - svar på uppdrag från kommunfullmäktige  

KUNG 2022/269  

Rådet har inget att tillägga. 

 

Riktlinjer för övergångar mellan förskola, förskoleklass, skola och fritidshem i Stockholms 

stad  

KUNG 2022/241  

Rådet har inget att tillägga. 

 

Förskolerapport 2021  

KUNG 2022/242 22  

Rådet har inget att tillägga. 

 

Ett utvidgat utreseförbud för barn  

KUNG 2022/256  

Rådet har inget att tillägga. 

 

Yttrande över serveringstillstånd  

KUNG 2022/262  

Rådet har inget att tillägga. 

 

Yttrande över serveringstillstånd  

KUNG 2022/263 25  

Rådet har inget att tillägga. 

 

Yttrande över serveringstillstånd  

KUNG 2022/305  

Rådet har inget att tillägga. 
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§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet   

Inga inkomna skrivelser eller inbjudningar till rådet. 

 

§11. Övriga frågor 

 
Berit vill ge en ros för det goda bemötande hon fått i kontakten med enheten för stöd och service i 

hemmet gällande personlig assistans.  

 

Marianne tipsar om funktionshinderförvaltningen som finns i Malmö. Detta är något som 

Stockholm stad och Kungsholmens stadsdelsförvaltning också borde arbeta med. 

   

Nästa möte kl. 13-16 Skypemöte 

  
Rådet för 

funktionshinderfrågor 2022 

2022-09-26 Måndag SKYPE 

2022-10-24 Måndag SKYPE 

2022-11-21 Måndag SKYPE 

2022-12-12 Måndag SKYPE 

 


